

the petition from Mr. Anton Weber-Salim concerning Tanganyika, ¹⁰

1. *Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority;

2. *Notes* the statement of the Special Representative of the Administering Authority that, when a formal application is received from the petitioner, his request will receive the sympathetic consideration of the Administering Authority.

1175th meeting,
19 July 1961.

2112 (XXVII). Petition from the Bahaya Coffee Planters Association (T/PET.2/244 and Add.1)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned, the petition from the Bahaya Coffee Planters Association concerning Tanganyika, ¹¹

1. *Draws the attention* of the petitioners to the observations of the Administering Authority;

2. *Requests* the Administering Authority to give sympathetic consideration to the petitioners' request for permission to buy and sell coffee, in the implementation of Council resolution 2024 (XXVI) of 20 June 1960.

1175th meeting,
19 July 1961.

2113 (XXVII). Petition from Mr. Jackson Lwendekwe (T/PET.2/246)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned, the petition from Mr. Jackson Lwendekwe concerning Tanganyika, ¹²

1. *Notes the statement* of the Special Representative of the Administering Authority that, if the petitioner could provide any additional information concerning his father, the Administering Authority would look further into his requests;

2. *Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority and to the statement of its Special Representative.

1175th meeting,
19 July 1961.

II. Ruanda-Urundi

2114 (XXVII). Three petitions relating to the position of the Mwami (T/PET.3/115)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with Belgium as the Administering Authority concerned, three petitions relating to the position of the Mwami, concerning Ruanda-Urundi, ¹³

1. *Notes* the statement of the Special Representative that the question of the return of the Mwami is at present under discussion between the Administering Au-

¹⁰ See T/PET.2/243 and Add.1, T/OBS.2/64, T/L.1030.
¹¹ See T/PET.2/244 and Add.1, T/OBS.2/65, T/L.1030.
¹² See T/PET.2/246, T/OBS.2/67, T/L.1030.
¹³ See T/PET.3/115, T/OBS.3/27, T/L.1029.

M. Anton Weber-Salim concernant le Tanganyika ¹⁰,

1. *Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante;

2. *Prend note* de la déclaration du représentant spécial de l'Autorité administrante selon laquelle celle-ci considérera avec bienveillance la requête du pétitionnaire lorsqu'il présentera une demande officielle.

1175ème séance,
19 juillet 1961.

2112 (XXVII). Pétition de la Bahaya Coffee Planters Association (T/PET.2/244 et Add.1)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité administrante intéressée, la pétition de la Bahaya Coffee Planters Association concernant le Tanganyika ¹¹,

1. *Appelle l'attention* de la société pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante;

2. *Prie* l'Autorité administrante d'examiner favorablement, lors de l'application de la résolution 2024 (XXVI) du Conseil, en date du 20 juin 1960, la demande d'autorisation d'acheter et de vendre du café présentée par la société pétitionnaire.

1175ème séance,
19 juillet 1961.

2113 (XXVII). Pétition de M. Jackson Lwendekwe (T/PET.2/246)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Jackson Lwendekwe concernant le Tanganyika ¹²,

1. *Prend note* de la déclaration du représentant spécial de l'Autorité administrante, selon laquelle celle-ci examinerait à nouveau les demandes du pétitionnaire s'il pouvait fournir des détails supplémentaires concernant son père;

2. *Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et sur la déclaration du représentant spécial.

1175ème séance,
19 juillet 1961.

II. Ruanda-Urundi

2114 (XXVII). Trois pétitions relatives à la position du Mwami (T/PET.3/115)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec la Belgique, Autorité administrante intéressée, trois pétitions relatives à la position du Mwami concernant le Ruanda-Urundi ¹³,

1. *Prend note* de la déclaration du représentant spécial, selon laquelle la question du retour du Mwami fait actuellement l'objet de conversations entre l'Autorité

¹⁰ Voir T/PET.2/243 et Add.1, T/OBS.2/64, T/L.1030.
¹¹ Voir T/PET.2/244 et Add.1, T/OBS.2/65, T/L.1030.
¹² Voir T/PET.2/246, T/OBS.2/67, T/L.1030.
¹³ Voir T/PET.3/115, T/OBS.3/27, T/L.1029.